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BLESSED WITH A CURSE

officialbwac@gmail.com
CONTACT

SHOWS
04.03.2017
((szene)) Wien

31.03.2017
Club Wakuum Graz

26.05.2017
Bergwerk Neusiedl

MUSIC

The Truth About War

IMAGES

HIGHLIGHTS
Interview with „Underground‘s
Voice“ from Portugal

Blessed With A Curse ist eine österreichische Post-Hardcore/Metalcore Band, welche aktu-
ell in Schwechat, Niederösterreich probt. Angefangen hat es, als Jakob und Valentin sich in 
der Eingangshalle ihrer Schule begegnet und sofort Freunde wurden. Als sie beschlossen 
haben eine Band zu gründen und auf der Suche nach einem Sänger waren, wurde ihnen Da-
vid empfohlen, der zu diesem Zeitpunkt zur selben Schule ging. Nachdem festgestellt wurde, 
dass David den selben Musikgeschmack hat und auch eine gute Stimme hat, war er die per-
fekte Wahl. Die ersten Proben starteten mit ein paar Cover Songs und schon bald wurde die 
Band „Bury The Hatchet“ geegründet. Einen Bassisten zu finden war eine schwierige Aufga-
be, doch das Trio war motiviert und startete mit dem schreiben eigener Songs. Nachdem 
sie Paula als Bassistin gefunden hatten, wurde der Bandname in „Blessed With A Curse“ um-
benannt. Schon wenig später wurden die ersten Songs aufgenommen und Live Shows in An-
griff genommen um der Welt zu zeigen woran das Team die letzten Monate gearbeitet hat-
te. Jetzt spielt die Band regelmäßig Auftritte und arbeitet immer weiter an neuen Songs.

https://www.youtube.com/watch?v=YWH3cgpPC1Y
https://www.youtube.com/watch?v=uret2NGKwRQ&feature=youtu.be
https://www.facebook.com/bwacofficial/?fref=nf
https://www.youtube.com/channel/UCTD41PVPWrhlUEH9UTDzaGQ
http://officialbwac.wixsite.com/blessedwithacurse
https://www.instagram.com/officialbwac/


TECHNICAL RIDER

PAST SHOWS
Date Event Vinyl City
23.06.2016 Rock Zone Viper Room Vienna
27.08.2016 Metalnight Outbreak Escape Metalcorner Vienna
14.10.2016 The Gates Of Hell Art‘n‘Fun Factory Tribuswinkel (NÖ)
28.10.2016 Planet Festival Tour ((szene)) Vienna
18.11.2016 T-Rock Heimspiel Kulturwerkstatt Tulln (NÖ)
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1 = Guitar Box
2 = Drumset

3 = Bass Cab
4 = Guitar Box

5 = Back Vocals
6 = Main Vocals

7 = Monitor Box

Blessed With A Curse is a post-hardcore/metalcore band from Austria, currently rehearsing in 
Schwechat, Lower Austria. It all started with Jacob and Valentine, meeting in the hall of their 
school, instantly becoming friends. As for a frontman, they immediately thought about Dave, 
since he went to the same school and was suggested by a friend. He had a few cover songs 
on Youtube and had the same taste in music, so he was the perfect choice. The first rehearsal 
took place in Valentines basement, where the three oft hem started out with a few cover songs.
To find a bassist was a really hard task, but the trio, which was called „Bury The Hatchet“ back then, 
already started to write songs. After they finally found a fitting bassist, which happened to be 
Paula, they decided to change their name to „Blessed With A Curse“. Shortly after they recorded 
a few songs, they finally started to play shows to show the world what they have been sitting on 
the last couple of months. Which leads the band alsmost to the point from where they stand now.
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